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Zápis ze schůze výboru ČSOZ, 
konané dne 5. ledna 2024 v  SÚRO, v.v.i., Bartoškova 1450/28, Praha 4 

 

Přítomni:  Ing. D. Ekendahl (předsedkyně), Ing. K. Pachnerová Brabcová, Ph.D., Ing. M. 
Davídková, CSc., Ing. P. Fojtík, Ing. K. Navrátilová Rovenská, Ph.D., Ing. P. Kuča, RNDr. Jakub 
Vávra, Ph.D. 
 

Program schůze výboru: 
1. Soutěž mladých pracovníků 
2. Kongresy IRPA 
3. Seminář Prof. Čecháka, další případné semináře 
4. Členská základna, hospodaření 
5. Různé 

 
Předsedkyně výboru D. Ekendahl uvítala členy výboru ČSOZ, představila program a požádala 
členy výboru o hlasování, zda s programem schůze souhlasí. Navržený program schůze výboru 
ČSOZ byl přijat. 
 

ad1. Soutěž mladých pracovníků  

– D. Ekendahl uvedla, že je potřeba, aby se výbor dohodl, zda bude vítězku soutěže pro 
mladé pracovníky Ing. Bc. A. Selivanovou nominovat na kongres IRPA, který se uskuteční 
tento rok v Orlandu.  

– Probíhala diskuse výboru, zda vítězku soutěže na kongres IRPA nominovat v situaci, kdy 
SÚRO nemá na tuto zahraniční cestu z důvodů nižšího rozpočtu na tento rok finanční 
prostředky. 

– Výbor ČSOZ se rozhodl, z důvodu nedostatku finančních prostředků ČSOZ a 
zaměstnavatele (SÚRO) nenominovat vítězku soutěže mladých na kongres IRPA. D. 
Ekendahl stanovisko výboru sdělí Ing. Bc. A. Selivanové. 

– Dále probíhala diskuse členů výboru nad podmínkami soutěže pro mladé pracovníky, jak 
je upravit, aby došlo k navýšení počtu soutěžících (např. nepodmiňovat účast věkovou 
hranicí, publikovanou odbornou prací). 

– D. Ekendahl požádala členy výboru o promyšlení si podmínek soutěže do příští schůze 
výboru. 

ad2. Kongresy IRPA 

D. Ekendahl uvedla, že by měly být stanoveny podmínky, podle kterých bude probíhat 
výběr kandidáta na kongresy IRPA, výběr by měl být podmíněn existencí konkurence 
v soutěži ČSOZ.  

- Tento rok bude pořádán 16. kongres IRPA  v Orlandu. 
- 17. kongres IRPA bude ve Valencii. 
- D. Ekendahl sdělila členům výboru, že ČSOZ má možnost aspirovat na 

pořadatelství dalšího kongres IRPA. Výbor ČSOZ se shodl, že ČSOZ nemá kapacitu 
a možnosti na pořádání takto velké akce. 
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- ČSOZ byla oslovena, zda nechce nominovat kandidáta do výkonného výboru 
IRPA. Výbor se shodl, že nemá vhodného kandidáta. 

- Bylo uvedeno, že s velkou pravděpodobností bude ČSOZ požádána o podporu 
kandidáta nominovaného jinou evropskou společností. 

- M. Davídková uvedla, že v roce 2027 se bude v Brně pořádat International 
Congress on Radiation Research. 

ad3. Seminář Prof. Čecháka, další případné semináře 

D. Ekendahl sdělila, že s prof. Ing. T. Čechákem již o semináři hovořila a profesor 
s uspořádáním semináře souhlasil. Dále uvedla, že téma semináře nechala na uvážení 
prof. Ing. T. Čecháka. 

- Výbor se shodl, že prof. Ing. T. Čechákovi navrhne uspořádat seminář v termínu 
od 20.2. do 15.3.2024. 

- Probíhala diskuse o možnosti nechat volný vstup na seminář, aby nečlenové 
mohli vidět, co za semináře ČSOZ pořádá a měli možnost se do společnosti na 
místě přihlásit.  

- M. Davídková informovala výbor o možnosti uspořádat tento rok seminář RNDr. 
A. Sedláka, který bude mít také významné životní jubileum.  

ad4. Členská základna, hospodaření 

Pokladník K. Navrátilová Rovenská informovala přítomné členy výboru o aktuálním stavu 
pokladny ČSOZ. 

- Ke 4.1.2024 je na účtu ČSOZ cca 140 tis. Kč. 
- Skoro všichni členové již zaplatili příspěvky na rok 2023. Budou rozeslány e-

mailové upomínky cca 5 členům, kteří příspěvek za rok 2023 ještě neuhradili. 
Členské příspěvky na rok 2024 zaplatili již 2 členové.  

- Tento rok je potřeba uhradit 2x DPP pro sekretáře ČSOZ a IT podporu, dále 
odměny v soutěži pro mladé pracovníky a náklady firmě Kočka, s. r. o. 

- Také je potřeba uhradit sociální pojištění z DPP. 
- Bylo navrženo zjistit, zda není možnost místo DPP, uzavřít smlouvu o provedení 

práce. 

ad5. Různé  

– Probíhala diskuse o možnosti pozvat zahraničního odborníka, aby uspořádal seminář 
pro členy ČSOZ - K. Navrátilová Rovenská souhlasila, že osloví A. Wojcika a D. 
Ekendahl  zkusí oslovit M. Pinaka, zda by neměli zájem uspořádat seminář.  

– D. Ekendahl se zeptala, zda má někdo z přítomných členů další téma k diskuzi. Nikdo 
z přítomných další téma k diskusi nepředložil. 

– D. Ekendahl poděkovala přítomným členům a schůzi ukončila. 

 
 

5. ledna 2024                  zapsala: Michaela Kapuciánová 
                                                                                            verifikovala: Daniela Ekendahl 


